
 

 

 

 
Vergadering Brede Commissie van 12 oktober 2016 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Stijn van den Brekel (voorzitter), Mark van den Hout (Pro Actief 
Goirle), Henk Gabriëls (Pro Actief Goirle), Deborah Eikelenboom (SP), 
Arno de Laat (SP), Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens (PvdA),  
Johan Swaans (VVD), Paul Schellekens (VVD), Marije de Groot-Haen 
(CDA), Piet Poos (CDA), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Liselotte 
Franssen-du Maine (Lijst Riel-Goirle), 
Burgemeester Mark van Stappershoef, wethouders Theo van der 
Heijden, Guus van der Put en Harry van de Ven. 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Wethouder Marijo Immink-Hoppenbrouwers, Willem Couwenberg 
(Lijst Couwenberg), Corne de Rooij (CDA) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Brede-
commissievergadering/2016/12-oktober/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. Raadsvoorstel programmabegroting 2017 
 
Standpunten fracties: 
Algemeen 
Lijst Riel-Goirle Het is weer een beter leesbare begroting geworden. Er stonden nauwelijks fouten 

in. De goede cijfers maken het voor dit jaar makkelijker. 
Pro-Actief 
Goirle 

In de begroting moest veel veranderd worden naar aanleiding van het nieuwe 
Besluit begroting en verantwoording (Bbv). Hebben we dit met deze begroting 
allemaal verwerkt, of komt er nog een tweede tranche? 

CDA Is blij met de uitkomsten septembercirculaire. Fijn dat de beslissing over de OZB 
verhoging wordt uitgesteld. Sommige zinnen in de begroting zijn erg complex.  

VVD  Dank aan alle betrokkenen. Had gehoopt de digitale begroting te kunnen zien. Die 
zou er half oktober zijn. Mist op de website van de gemeente de jaarstukken 2015. 

Wethouder Van der Heijden geeft aan dat in verband met mogelijke Europese aanwijzingen over de 
Nederlandse  vrijstelling van sport voor BTW. Wanneer dit leidt tot aanpassing van de regelgeving, 
kan dit gevolgen hebben voor onze begroting. Dit wordt verder onderzocht.  
 
 
Programma 1 Bestuur 
Lijst Riel-Goirle Als ambitie is geformuleerd om operationeel en beleidsmatig de samenwerking 

met Oisterwijk en Hilvarenbeek te zoeken. Is dat ook in beide andere gemeenten 
zo opgenomen? 
Een goedkeurende verklaring voor de jaarrekening krijgen is gewoon praktijk en 
geen doelstelling. 

Pro-Actief 
Goirle 

Bij de activiteiten op pagina 17 zijn er twee verschillende zaken benoemd. Digitale 
dienstverlening en werken aan houding en gedrag om dingen mogelijk te maken. 
Dat zou men in 2018 willen splitten en beter uitwerken.  

CDA We gaan op zoek naar een andere organisatievorm in Hart van Brabant om het 
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besluitvormingsproces te optimaliseren. Wat wordt daarmee bedoeld?  
SP  Vindt de begroting niet sensationeel. Het is veel plak en knipwerk. Goirle mag best 

de ambitie hebben om bij Waar staat je gemeente 8-en te scoren in plaats van 
cijfers onder de 7. 

PvdA Op pagina 18 staat de uitkomst van het klantonderzoek als meetbare informatie 
voor de krachtige organisatie. Moet dat geen 
medewerkerstevredenheidsonderzoek zijn? 

Burgemeester Van Stappershoef concludeert dat de opmerking van de heer Van Baal over 
klantonderzoek / medewerkerstevredenheidsonderzoek juist is.  Dit wordt aangepast. 
 
 
Programma 2 Openbare orde en veiligheid 
VVD  Vraagt of de conclusie duidelijk is dat we iets minder uit gaan geven aan openbare 

orde en veiligheid? Waarom dalen de lasten bij het programma openbare orde en 
veiligheid met ongeveer € 270.000,00? 
LUISTEREN 

Wethouder Van der Heijden zegt toe deze vraag schriftelijk te beantwoorden: 
De lasten van het Programma 2 Openbare orde en veiligheid dalen met € 270.000,00 en dat wordt 
veroorzaakt door de wijziging van het BBV om de overhead apart te presenteren. 
Werden in 2016 nog lasten geraamd voor de ambtelijke inzet voor de directe salarislasten inclusief de 
overhead vanaf 2017 mogen alleen de directe salarislasten aan het taakveld worden toegerekend. Dit 
betekent een verschuiving van € 248.000,00 naar het overzicht overhead. 
De andere kleine verschillen zijn toegelicht op pagina 101 van de Programmabegroting. 
 
 
Programma 3 Ruimte 
Pro-Actief 
Goirle 

Onder speerpunt 3 "bouwen en wonen" staat dat onderzocht gaat worden of het 
mogelijk is om woningen te bouwen die aan een hogere duurzaamheidseis 
voldoen. Kan het college beloven daar dan ook de aanbeveling van de Europese 
Commissie uit juni in mee te nemen.  
Ook wordt onderzocht of de bestaande woningen levensloopbestendig en 
energiezuinig te maken. Kan worden onderzocht of dat ook in de 
bouwverordening of straks in de omgevingsverordening kan worden opgenomen? 
Bij duurzaamheid worden twee zaken door elkaar gehaald. Er wordt gesproken 
over duurzaamheid voor de gemeentelijke organisatie en voor de gemeente. 
Kunnen we die niet uit elkaar halen? Dan kunnen we het helderder en spitser 
opschrijven.  
Er is een erg hoog ambitieniveau op energie. De energieadministratie van de 
gemeente zelf ontbreekt echter. Hoeveel energie gebruiken we nu? En hoeveel 
verbruiken we minder? 
Het afschaffen van precariorechten gaat ook om dekking van de kosten van de 
weekmarkt.  

CDA Afschaffen van precario op terrassen slaat geen gat in de begroting. Dat is een 
goed idee. 
Hoeveel leegstaande panden zijn er? Hoe willen we activiteiten in het centrum 
aanjagen? Wat gaan we concreet doen om de lokale economie te versterken? 

VVD  In het raadsvoorstel staat dat we rente moeten toerekenen aan de boekwaarde 
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van de grexen. Dat wordt nu gedekt uit de reserve grondexploitatie. Vanaf 2018 
loopt dit wel via de winst en verliesrekening. Wat wordt ermee bedoeld als we 
onderzoeken hoe we hier in de toekomst mee omgaan? 

SP  Reageert op het voorgenomen amendement van de PvdA. Het gaat om een 
beperkt bedrag om precario opbrengsten en het is een sympathiek voorstel. Maar 
het doet wel zeer dat de toeristenbelasting wel blijft bestaan. 

PvdA Met betrekking tot het speerpunt aantrekkelijk en levendig centrum kondigt de 
PvdA een amendement aan om de precariobelasting op terrassen en 
standplaatsen af te schaffen. De begroting geeft ruimte om hier iets aan te doen. 
De leegstand op de Hovel is iedereen een doorn in het oog. We kunnen daar niet 
veel aan doen.  Dit is een signaal aan de ondernemers dat we hier aan denken. 

 
 
Programma 4 Sociaal Domein 
Lijst Riel-Goirle Merkt op dat bij de doelstellingen op pagina 32 de nulmeting in de tweede helft 

van 2016 komt. Deze is nog niet ontvangen. Daardoor is de begroting nog steeds 
natte vinger werk. Het beperkt ons in het goed beoordelen van de begroting.  
Is erg blij met de toelichting op de taalhuizen van wethouder Van der Put. Hoe 
staat het met de home-teams. Bestaan die nog? 

Pro-Actief 
Goirle 

Vraagt ook naar de nulmetingen Sociaal Domein. Wanneer zijn deze klaar? Dan 
kun je ook afwegen hoeveel meer je wilt hebben. Snapt niets van de 
beleidsindicatoren. Kunnen deze beleidsindicatoren iets smarter worden 
opgeschreven. 

CDA Wat is het activeren van vindplaatsen bij bestrijding van analfabetisme (activiteit 
9)? 

VVD  Is benieuwd naar de burap en hoe we er dan voorstaan met het sociaal domein. 
SP  Heeft het gevoel dat het plakken en kopiëren is. Op den duur is de grens bereikt 

van de eigen kracht van inwoners en kan het niet meer extra. Mist de 
mantelzorgers in dit stuk. 

PvdA Activiteit 6 op pagina  33 gaat over het in gesprek blijven met maatschappelijke 
partners en inwoners om laagdrempelige algemene voorzieningen te ontwikkelen. 
De gemeente moet daar vooral mee in gesprek blijven, investeren en faciliteren 
omdat dit voor duurdere indicaties op termijn geld kan besparen. 

Wethouder Van der Heijden geeft aan dat de volgende vragen schriftelijk wordt beantwoord.  
• Bij het verslag wordt aangegeven wanneer de nulmeting in het Sociaal Domein beschikbaar 

is.  
• Toelichting wordt gegeven over wat wordt gedaan voor de mantelzorger 

 
 
Algemene dekkingsmiddelen en onvoorzien en 4. de Financiële begroting 
Pro-Actief 
Goirle 

Naar aanleiding van het overzicht overhead wordt gevraagd of er een financiële 
verordening komt waarin we de overhead bespreken. 

VVD  Kondigt een amendement aan om de verhoging OZB in 2018 niet door te laten 
gaan en wellicht om op 0 te gaan zitten. Mogelijk probeert de VVD ook nog een 
beetje van de verhoging 2017 af te knabbelen. 
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Paragrafen 
Pro-Actief 
Goirle 

Er staat dat er ongeveer 2 jaar achterstand is met grootschalige renovaties uit het 
infraplan. Ook in Goirle moet er voor een aantal wegen een oplossing worden 
bedacht. Hoe lopen wij deze achterstand in? 

CDA Vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de aandelen TWM. 
Hoe staat het met het gebouwenbeheerplan? 
Vraagt of wij geen enkele relatie hebben met de stichting MidPoint. Moet deze 
ook in het rijtje staan? Vindt dat we heel weinig over MidPoint te zeggen hebben. 

SP  Merkt op dat de hondenbelasting procentueel met 11 % fors omhoog gaat. Wil 
hier iets tegen doen. 

 
 

2. Raadsvoorstel verordening onroerende-zaakbelastingen 2017  
Advies van de commissie: Dit voorstel wordt in verband met een voorgenomen amendement door de 
VVD-fractie doorgeleid als B-stuk. 
 
 

3. Raadsvoorstel afval en reiniging 2017 
Advies van de commissie: A-stuk. 
 
 

4. Raadsvoorstel riool 2017 
Advies van de commissie: A-stuk. 
 
 

5. Raadsvoorstel hondenbelasting 2017 
Advies van de commissie: Dit voorstel wordt in verband met een voorgenomen amendement door de 
fractie van de SP doorgeleid als B-stuk. 
 
 

6. Raadsvoorstel leges 2017  
Advies van de commissie: A-stuk. 
 
 

7. Raadsvoorstel precariobelasting 2017 
Advies van de commissie: Dit voorstel wordt in verband met een voorgenomen amendement door de 
fractie van de SP doorgeleid als B-stuk. 
 
 

8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen. 
 
 

9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
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10. Rondvraag 
Johan Swaans stelt voor de begroting in de raadsvergadering als één geheel op te pakken.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21:40 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering 
van  23 november 2016. 
De voorzitter,     de griffier,  
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Toezeggingenlijst Brede Commissie-9-2016 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1 12-10-2016 Programmabegroting: het verschil in 
lasten voor het programma openbare 
orde en veiligheid wordt verklaard. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 De lasten van het Programma 2 Openbare orde en 
veiligheid dalen met € 270.000,00 en dat wordt 
veroorzaakt door de wijziging van het BBV om de 
overhead apart te presenteren. 
Werden in 2016 nog lasten geraamd voor de 
ambtelijke inzet voor de directe salarislasten inclusief 
de overhead vanaf 2017 mogen alleen de directe 
salarislasten aan het taakveld worden toegerekend. 
Dit betekent een verschuiving van € 248.000,00 naar 
het overzicht overhead. 
De andere kleine verschillen zijn toegelicht op pagina 
101 van de Programmabegroting. 

2 12-10-2016 Programmabegroting: Bij het verslag 
wordt aangegeven wanneer de 
nulmeting in het Sociaal Domein 
beschikbaar is.  
 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

Maart 2017 De monitor sociaal domein is in ontwikkeling. De 
voortgang is op 22 september besproken in de 
raadswerkgroep sociaal domein. Naar aanleiding 
wordt op dit moment een verbeterslag gemaakt. Het 
jaar 2016 dient als nulmeting. De cijfers over het 
gehele jaar 2016 zijn voor het eerst beschikbaar begin 
2017. Op 1 maart 2017 zal de eerste rapportage 
verschijnen.  
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3 12-10-2016 Programmabegroting: Schriftelijk een 
toelichting geven over wat wordt gedaan 
voor de  mantelzorger 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

Bij verslag Er is een divers aanbod aan mantelzorgondersteuning 
aanwezig in onze gemeente. De gemeente subsidieert 
voorliggende voorzieningen, zoals de respijtzorg door 
vrijwillige inzet, dag van de mantelzorg, 
ondersteuningsgroepen voor mantelzorgers van 
mensen met dementie. Ook kent de gemeente de 
maatwerkvoorziening mantelzorgondersteuning. Dit 
betreft zwaardere individuele ondersteuning. 
Daarnaast geeft de gemeente blijk van waardering 
door het mantelzorgcompliment. Dit wordt uitgereikt 
door de toegangsmedewerkers in situaties waarin 
sprake is van mantelzorg en extra waardering op zijn 
plaats is.  

 
 


